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                                                PROTOKÓŁ  Nr XXII/2016           

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 27 października  2016 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1020. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 11 radnych- nieobecna radna Edyta Kruk,  radny 

Sławomir Gala, Wiesław Kowalski  i Stanisław Skalmierski  (  lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatowi pani Ewa Kubas -Samociuk, pan Andrzej Baran  i pan Zygmunt 

Ozga, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami  ( listy 

obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016 roku: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

c) dyskusja i głosowanie w sprawie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

c) zaopiniowania wyznaczonej aglomeracji Wodzisław.  

9. Przyjęcie Apelu w sprawie wybudowania zatoczek mijankowych przy drogach 

dojazdowych na odcinku Wodzisław- Jędrzejów przy drodze krajowej nr 7.  

10. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej.  

11. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok: 

a) radnych Rady Gminy Wodzisław, 

b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

      12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      13. Sprawy różne. 

      14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 
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Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę,  jednogłośnie – 11 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że  na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, wypracowano Apel w sprawie wybudowania zatoczek 

mijankowych przy drogach dojazdowych na odcinku Wodzisław- Jędrzejów przy drodze 

krajowej nr 7. W związku z powyższym wprowadzony zostanie dodatkowy punkt dot. 

przyjęcia apelu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmiany porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem zmiany  porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 11 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad oraz 

poinformowała, że nowy punkt będzie omawiany jako 9, a  pozostałe punkty zmienią 

numerację.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach.  

 W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 11 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXI/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 września 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXI/2016 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29 września 2016  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w związku z jej niedyspozycją głosową sprawozdanie 

przedstawi pani Renata Koziara – sekretarz gminy.   
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Pani sekretarz poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji   

w  zakresie  spraw  bieżących  pani wójt wydała ogółem 11  Zarządzeń, które  dotyczyły 

następujących spraw: 

 

- Zarządzeniami od  Nr 73/2016 do Nr 76/2016 z dnia 29 września  br. przyznała dodatki 

motywacyjne na okres od 01.09.2016 r. do 31.08.2017 r. dla  dyrektorów placówek 

oświatowych z terenu gminy prowadzonych  przez  Gminę Wodzisław.  

 Zarządzeniami  Nr 77/2016, 78/2016,79/2016, 80/2016 z dnia 29 września  br. upoważniła  

pracownika Ośrodka  Pomocy Społecznej   Panią Helenę Kwapisz do  następujących  

czynności :  

- do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń rodzinnych oraz                                              

z zakresu pomocy społecznej,  

- do realizacji zadań z zakresu ustawy z dnia 7 września 2007r. o pomocy osobom 

uprawnionym do alimentów,  

- do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny,  

- do  realizacji zadań z  zakresu ustawy o pomocy państwa w  wychowaniu dzieci.  

 

- Zarządzeniem  Nr 81/2016 z dnia 30 września   br. dokonała zmian budżetu                                 

i    w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonałam  w oparciu   o decyzję 

Wojewody Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników 

merytorycznych Urzędu  w następujących działach :  801- Oświata i wychowanie                               

z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub 

ćwiczeniowe  , 852- Pomoc społeczna  z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków okresowych. 

Przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów: 600- Transport i łączność, 750- 

Administracja publiczna,   801 – Oświata i wychowanie, 852- Pomoc Społeczna, oraz   900- 

Gospodarka Komunalna  .  

 

- Zarządzeniem  Nr 82/2016 z dnia 11 października  br. dokonała zmian budżetu                              

i w  budżecie Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonałam  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  750- Administracja Publiczna z przeznaczeniem na 

realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, dziale  852- 

Pomoc społeczna  z przeznaczeniem na dofinansowanie opłacania  składek na 

ubezpieczenie  zdrowotne, wypłatę zasiłków  stałych wypłatę zryczałtowanych dodatków 

energetycznych. Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów: 700- 

Gospodarka mieszkaniowa, 750- Administracja publiczna,  852- Pomoc Społeczna, oraz  

900- Gospodarka Komunalna.  

 

- Zarządzeniem  Nr 83/2016 z dnia 18 października br.  ogłosiła przeprowadzenie konsultacji 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy  z dnia 

24 kwietnia 2003 r.    o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektu  uchwały 

Rady  Gminy  Wodzisław w  sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy 

Wodzisław   z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego                                        
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i o wolontariacie, na 2017 rok. Konsultacje ogłoszone  zostały od  dnia 19 października do 

dnia 4 listopada br.  na  stronie BIP, urzędu oraz  tablicach ogłoszeń w Urzędzie.  

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   ogółem 

pani wójt przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  40 osób.   

Przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy,  oraz pracowników merytorycznych  

Urzędu   przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji . 

W  minionym okresie odbywały się  następujące przetargi   w  zakresie  dostaw                         

i usług inwestycyjnych: 

- w wyniku przeprowadzonego  w dniu 23 września 2016  roku przetargu nieograniczonego   

na zadanie pn. Rozbudowa sieci wodociągowej Wodzisław – Laskowa – Piotrkowice, po  

zakończeniu  postępowania  przetargowego  wyłoniono  wykonawcę . Na  przetarg  wpłynęło 

5  ofert , spośród których  najkorzystniejszą okazała się oferta Zakładu Budowlano-

Montażowego Józef  Majcher z Buska  Zdroju   za  kwotę 129.900  zł  brutto. W  dniu                          

6 października br.  podpisałam z oferentem umowę.  Zadanie  to  jest w  trakcie  realizacji, 

- w  dniu 4 października br. komisja  przetargowa  dokonała otwarcia ofert w postępowaniu 

„Opracowanie dokumentacji projektowej oraz pełnienie nadzoru autorskiego inwestycji pn. 

„Budowa budynku wielofunkcyjnego: Remizy OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie” . Oferty 

są  w  trakcie przeprowadzania oceny, 

- w dni 10  października  br. komisja  dokonała otwarcia  ofert na „Odnowienie elewacji 

budynku Szkoły Podstawowej w Piotrkowicach poprzez zmycie”. W wyniku zapytania 

ofertowego wpłynęło pięć ofert. Jako  najkorzystniejsza wybrana  została oferta, złożona 

przez PRO-CLEAN Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Aleksander Jasiński                                  

z miejscowości Krajno Drugie, która  opiewała na kwotę 5 608,80 zł za realizację usługi, 

- w  dniu  12  października br.  nastąpiło otwarcie ofert na: „Dostawę oleju opałowego do 

budynków gminnych Gminy Wodzisław na sezon grzewczy 2016/2017”. Spośród pięciu 

złożonych ofert za najkorzystniejszą uznano ofertę złożoną przez PETROJET Sp. z o.o.                      

z miejscowości Pionki za cenę 2 514,12 zł brutto za 1000 litrów oleju, 

- w  dniu 12 października br. zostały otwarte oferty złożone w odpowiedzi na zaproszenie 

do składania ofert na: „Dostawę opału do budynków gminnych Gminy Wodzisław na sezon 

grzewczy 2016/2017”. Zostało złożonych pięć ofert. Umowa została zawarta z Firmą 

Handlowo-Usługową „NOWEK” Sp. Jawna  z siedzibą w Kielcach, która  złożyła  

najkorzystniejszą ofertę. Całkowita wartość planowanych dostaw opału na sezon 2016/2017 

wynosi 35 910,00 zł., 

- w  dniu 17 października br. komisja  dokonała otwarcia  ofert na  zadanie pn. Przebudowa 

drogi wewnętrznej Klemencice  przez wieś. Postępowanie zostało  unieważnione na 

podstawie art. 93 ust. 1 pkt 4) ustawy Prawo zamówień publicznych: tj. oferta z najniższą 

ceną przewyższała kwotę, którą zamierzaliśmy  przeznaczyć na sfinansowanie  tego 

zamówienia, 

- w  dniu  24 października br. dokonano otwarcia ofert w przetargu na odśnieżanie dróg 

gminnych i wewnętrznych na  terenie  gminy Wodzisław w  sezonie 2016/2017.    

Zakres przetargu obejmował  3  zadania , na  które wpłynęło łącznie 2  oferty.  



5 
 

Na  poszczególnych  zadaniach najkorzystniejsze oferty  złożyły następujące  firmy: 

Zadanie Nr 1.- Odśnieżanie pługiem zachodniej części Gminy– Firma Usługowa Handlowo-

Transportowa Andrzej Cedro, Prząsław, Jędrzejów za  cenę 30,24 zł brutto/ za km 

odśnieżenia  drogi. (  Jest  to  łącznie 46,1 km  dróg)  

Zadanie Nr 2.- Odśnieżanie pługiem wschodniej  części Gminy – Firma P.U.P.H Lech-Pol , 

Aleksander Słota , Konary  za cenę 37,80 zł brutto/ za km odśnieżenia  drogi. (  łącznie 59,9 

km dróg)  

Zadanie Nr 3.- odśnieżanie powyżej 50 cm śniegu  ładowarką ( sprzętem ciężkim)                           

i ładowanie śniegu na przyczepę  -   Firma P.U.P.H Lech-Pol , Aleksander Słota , Konary  za  

cenę 291,60 zł/ 1 godzinę pracy sprzętu.  Podpisanie  umowy z  oferentami planowane  jest  

w najbliższym czasie. 

- na  dzień 28 października br. został  ogłoszony przetarg na   zadanie pn. Przebudowa                         

i  rozbudowa ujęcia wody w Wodzisławiu.  

 

Pani sekretarz poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  działalności 

pani wójt  uczestniczyła   w  następujących  spotkaniach : 

  

- w  dniu 4  października br. wzięła udział w szkoleniu z  zakresu  gospodarki wodno-

ściekowej na terenach niezurbanizowanych. Szkolenie  odbyło się w Kielcach.  

- w  dniu 7 października br. uczestniczyła w spotkaniu gmin wiejskich i miejsko-wiejskich                 

z województwa świętokrzyskiego, które odbyło się w sali Centrum Kultury w Morawicy, 

zorganizowane zostało przez Stowarzyszenie Związek Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego i Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. Udział w nim wzięli 

burmistrzowie i wójtowie z terenu województwa świętokrzyskiego oraz spoza województwa. 

Gościem spotkania była wojewoda świętokrzyski, Agata Wojtyszek. Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego reprezentował sekretarz województwa Bernard Antos. Celem spotkania 

było wzmocnienie reprezentacji interesów samorządów lokalnych i działań na rzecz rozwoju 

obszarów wiejskich. Spotkanie stało się doskonałą okazją do zapoznania zebranych                          

z działaniami samorządowymi na rzecz gmin wiejskich i rozwoju obszarów wiejskich. 

Mówiono o realizowanych przedsięwzięciach i wyzwaniach, między innymi o udziale w 

Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego, a także w komitetach, instytucjach 

rządowych, komisjach sejmowych i senackich. Rozmawiano też o pracach na rzecz „Paktu 

dla obszarów wiejskich” będących elementem „Strategii na rzecz Odpowiedzialnego 

Rozwoju”. Przedstawiono także informacje i stanowiska ZGWRP między innymi w sprawie 

projektu ustawy Prawo Wodne, projekt rozporządzenia Ministra Środowiska w sprawie 

szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów komunalnych, 

projektu ustawy o zmianie ustawy o Regionalnych Izbach Obrachunkowych. Przedstawiono 

też działania samorządowe w sprawie koncepcji zmian w realizacji i finansowaniu zadań 

oświatowych projektowanych przez Ministerstwa Edukacji Narodowej. Omówiono projekty 

Prawo Oświatowe, przepisy wprowadzające ustawę Prawo Oświatowe, jak również 

propozycje dalszych działań, 

- w  dniu 19  października br. wzięła udział w sesji Rady Powiatu  Jędrzejowskiego, która 

miała  miejsce w Centrum Konferencyjnym Cementowni Małogoszcz, 



6 
 

- w  dniach od 12 do 17 października br. w związku z przypadającym na dzień                                     

14 października  Dniem Edukacji Narodowej na  zaproszenie Dyrektorów Szkół i Rad 

Rodziców  wzięła  udział  w uroczystościach  z tej  okazji,  które  odbywały się we  

wszystkich placówkach oświatowych na terenie Gminy . W dwóch placówkach Wodzisławiu                     

i Niegosławicach  połączone   były ze  ślubowaniem uczniów klas pierwszych.   

- w  dniu 20 października br.  uczestniczyła w szkoleniu  dla  członków Zarządu , rady oraz  

pracowników  biura LGD „Ziemia Jędrzejowska  Gryf”.   Tematem  szkolenia było  omówienie  

zasad i  procedur  prawnych  przeprowadzania  naborów w  ramach  wdrażania lokalnych 

strategii rozwoju lokalnego w  ramach działania: „Wsparcie dla rozwoju lokalnego w  ramach  

inicjatywy LEADER” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na  lata 2014-2020. 

Szkolenie odbyło się w  budynku Starostwa Powiatowego w Jędrzejowie.  

Radny Artur Oleksiak pytał, ile kosztowało mycie elewacji szkoły w Piotrkowicach                       

i czy nie za późno na takie zadanie.  

Pani wójt poinformowała, że mycie elewacji kosztowało 5.600zł. Użyto takich 

środków, że tylko minusowa temperatura mogła by być niekorzystna. Rozmawiała w tej 

sprawie z fachowcami którzy stwierdzili, że środek który zastosowano sprawi, że przez rok 

czy dwa lata nie będzie konieczności malowania elewacji. Zadanie jest dobrze wykonane                  

i na wiosnę okaże się czy trzeba malować czy nie.  

Więcej Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 11 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

 

Pkt. 7. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016 roku: 

 

a) Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 72/2016  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          

z dnia 29 września 2016r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wodzisław za I półrocze 2016r. ( uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Robert Dziób przedstawił opinię komisji dot. 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016 roku ( opinia komisji stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu) 

c) dyskusja i głosowanie w sprawie, 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że informacja była omawiana przez 

wszystkie stałe komisje rady i otrzymała pozytywną opinię.  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                     

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania,  radni opowiedzieli się jednogłośnie – 11 za,                            

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław stwierdziła  przyjęcie sprawozdania                   

z realizacji budżetu Gminy Wodzisław  za I półrocze 2016 roku. 

 

Pkt.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na   

posiedzeniu komisji Rozwoju  Gospodarczego i Finansów otrzymały pozytywną opinię                       

( opinia  stanowi  załączniki  nr 7 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXII/146/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXII/147/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wyznaczonej aglomeracji Wodzisław, 

przedstawiła pani Małgorzata Sito- inspektor d.s. ochrony środowiska ( projekt stanowi 

załącznik nr  10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 



8 
 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXII/148/2016                          

w sprawie zaopiniowania wyznaczonej aglomeracji Wodzisław.               

Pkt. 9. Przyjęcie Apelu w sprawie wybudowania zatoczek mijankowych przy drogach 

dojazdowych na odcinku Wodzisław- Jędrzejów przy drodze krajowej nr 7.  

 Przewodnicząca rady gminy przedstawiła projekt Apel ( Apel stanowi załącznik 11 do 

protokołu). 

 Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem Apelu radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie  Apelu w sprawie wybudowania 

zatoczek mijankowych przy drogach dojazdowych na odcinku Wodzisław- Jędrzejów 

przy drodze krajowej nr 7. 

Pkt. 10. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 Informację przedstawiła pani Renata Koziara sekretarz gminy. Poinformowała, że 

informacja będzie krótka gdyż nie było wielu zadań, o które wnioskowała gmina. Obecnie 

realizowanie jest zadanie „Przebudowa drogi gminnej nr 398020T Lubcza- Węchadłów na dł. 

2,062km, odcinek od km 0+000 do km 2+062. Zadanie jest realizowane w ramach operacji 

typu „Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji 

związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich. Wartość  projektu wynosi 943.382,19zł.,                          

a dofinansowanie 608.386zł.  Umowę z wykonawcą podpisano 31 maja 2016r.  

Odnosząc się do nowych inwestycji pani sekretarz poinformowała, że                             

w miesiącu grudniu planuje się złożyć wnioski na dwa zadania tj.: 

- „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wodzisław”, w ramach 

poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową 

wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną                               

i w oszczędzanie energii” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-

2020, 

- „termomodernizacja budynków użyteczności publicznej” w ramach planowanego naboru 

wniosków w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 

na lata 2014-2020 Oś priorytetowa 3. Efektywna i zielona energia Działanie 3.3 Poprawa 

efektywności energetycznej z wykorzystaniem odnawialnych źródeł energii w sektorze 

publicznym i mieszkaniowym.  

Pytań ani uwag nie było.   

Pkt.11. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok: 
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a) radnych Rady Gminy Wodzisław- przedstawiła przewodnicząca rady gminy                      

( protokół z analizy stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

 

b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawiła pani 

Renata Koziara sekretarz gminy ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).   

 

Pkt.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- brak. 

Pkt.13. sprawy różne.  

Radny Artur Oleksiak poruszył temat drogi powiatowej w Brzezinkach. Radny pytał, 

kto ma tam wysłać koparkę gdyż mieszkańcy mają uniemożliwione przejście z jednej strony 

drogi na drugą. Ludzie chodzą rowem, a na drodze stoi woda. Pobocze jest pokryte ziemią, a 

jego warstwa jest wyżej niż droga. Powinno się je ściąć chociaż w newralgicznych miejscach. 

Powiat miał budować odwodnienie drogi  ale wiadome jest, że w tym roku nie będzie to 

zrobione ale chociaż w części trzeba to wykonać.  

Pani wójt poinformowała, że we wtorek była na drodze z kierownikiem referatu 

gospodarki komunalnej.  Działania będą podjęte ale koparka wykonywała inne zadania gdzie 

prace były już wcześniej rozpoczęte. Ścinka poboczy w Brzezinkach zostanie 

przeprowadzona  w przyszłym tygodniu.  Osobiście również widzi  potrzebę wykonania prac.  

Kierownik referatu gospodarki komunalnej  zauważyła, że trzeba mieć na uwadze 

fakt, że rolnicy wywożą z podwórek dużo błota .  

Radny Artur Oleksiak przyznał, że ziemia jest wywożona ale jest jej na tyle dużo, że 

prace trzeba wykonać, a równiarka z powiatu nie będzie jechała do 10m. Trzeba zrobić tak, 

żeby nie stała woda. Wykonano remont drogi gminnej, a na drodze powiatowej jest syf. 

Pani wójt zapewniła, że działania będą podjęte.  

Pani Ewa Kubas- Samociuk przewodnicząca rady powiatu poruszyła temat szpitala                          

w Jędrzejowie. Ostatnio w mediach pokazały się informacje dot. sprzedaży szpitala. 

Informacje te powinny być przekazane w inny sposób ale zwykle wcześniej robią to media. 

Na dzień dzisiejszy nie może wiele powiedzieć na temat zasad ewentualnej sprzedaży 

majątku szpitala w Jędrzejowie gdyż nie są one dla obecnych radnych znane. Żadne 

oficjalne pismo w tej sprawie do biura rady nie wpłynęło i żadna z komisji nad tym nie 

pracowała. Na ostatniej sesji rady powiatu pan starosta sygnalizował to zagadnienie                            

i dlatego pojawiły się informacje w prasie, radio. Pani przewodnicząca przypomniała, że 8 lat 

temu podjęto decyzję o przekazaniu na 40 lat  szpitala w dzierżawę.  Została nim  firma 

ARTMEDIK, a dług szpitala wynosił  wtedy 14 mln. Na dzień dzisiejszy został on w całości 

spłacony, częściowo były to środki umorzone przez budżet państwa, a drugą część powiat                 

z racji tego, że dług był po jego stronie został przez niego na przestrzeni lat spłacony. 

Mieszkańcy tego środowiska wiedzą co zmieniło się od tej pory w szpitalu.  Dokończono min. 

nowy blok, uruchomiono oddział ortopedyczny, przeprowadzono remont oddziału 

położnictwa i noworodków, ginekologii, powstało hospicjum na 20 łóżek, które jest oblegane 

na okrągło, powstała stacja dializ, SOL, przeprowadzono remont oddziału chirurgii. 
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Największy problem ma szpital z oddziałem wewnętrznym. Mieści się on w budynku, który 

powstał w okresie międzywojennym, są tam jeszcze drewniane stropy, a budynek wymaga 

natychmiastowego remontu. Pytano dzierżawcę w ostatnich latach dlaczego nie przystępuje 

do remontu. Twierdził on,  że jest to trudny temat  gdyż zadanie będzie bardzo kosztowne. 

Na dzień dzisiejszy firmie ARTMEDIK otworzyła się nowa linia finansowa w granicach kilku 

mln. zł. z przeznaczeniem na remont oddziału, ale nie będą to wystarczające środki gdyż 

remont będzie polegał praktycznie na odbudowie od fundamentów. W związku z powyższym 

firma złożyła na ręce pana starosty wniosek dot. wykupu majątku. Decyzja w tej sprawie 

będzie podejmowana w najbliższym czasie. Pani przewodnicząca zwróciła się do 

uczestników sesji z pytaniem, co sądzą na ten temat. Podkreśliła, że radni powiatu są 

mądrzy mądrością mieszkańców. W dniu wczorajszym było spotkanie radnych wszystkich 

szczebli w Sędziszowie. Uczestniczyło w nim wiele  osób i również zadała to pytanie.  Nie 

było dyskusji ale być może będzie w dniu dzisiejszym. Pani przewodnicząca podkreśliła, że 

w tym temacie należy rozróżnić dwie rzeczy- pierwsza dot. nie najlepszej renomy szpitala 

jeżeli chodzi o obsługę pacjenta. Uwagi dot. lekarzy były przez wiele lat, być może teraz                  

w pewnym zakresie się to zmieniło na lepsze i jest to powodem do radości ale należy mieć 

na uwadze, że generalnie nie ma lekarzy.  

Radny Henryk Kowal zauważył, że nie znaczy to, że po sprzedaniu szpitala sytuacja 

się poprawi. 

Przewodnicząca rady powiatu zgodziła się z radnym ale zaznaczyła, że należy 

rozróżnić sprzedaż, która jest inwestycją w sprzęt, wyposażenie. Obecnie szpital jest                        

w dzierżawie, pracuje w strukturach spółki. Lekarze, pielęgniarki są zatrudni przez spółkę                    

i problem ludzki jest poza decyzją. Problemem jest pozbycie się majątku dzięki czemu stan                 

i infrastruktura ma ulec poprawie. 

Radny Henryk Kowal pytał, dlaczego pozbywać się majątku. Ktoś, kto brał szpital                    

w dzierżawę decydował się na jego prowadzenie przez okres 40 lat. Okres ten jeszcze nie 

minął to z jakiej racji ma być sprzedaż. 

Przewodnicząca rady powiatu potwierdziła, że okres ten nie minął ale dzierżawca 

może podjąć decyzję, że nie będzie inwestować w szpital gdyż nie jest jego.  

Radny Henryk Kowal zauważył, że dzierżawca nie powiedział, że zniszczy szpital 

tylko go wyprowadzi.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że spokojnie należy podchodzić do tematu. Inwestor, 

który przejął szpital w dzierżawę może mieć obwarowania dot. np. remontów, a tym 

przypadku remontu od podstaw gdyż może nie otrzymać środków zewnętrznych. Nie jest to 

nowością gdyż robi się tak na całym świecie.  

Przewodnicząca rady powiatu wyjaśniła, że dzierżawca nie będzie mógł wziąć 

kredytu gdyż nie będc właścicielem szpitala nie będzie miał poręczenia majątku. Dziś chciała 

tylko przekazać informację na ten temat. Decyzja na pewno  nie będzie łatwa i nie wie kiedy 

zapadnie. Radnym powiatu przyjdzie podnieść za tym ręce. 

Radny Henryk Kowal zauważył, że skoro właścicielem szpitala jest powiat to sam 

powinien wystąpić o pozyskanie środków.  

Przewodnicząca rady powiatu potwierdziła, że powiat również może pozyskać środki.  
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Radny Henryk Kowal pytał, to po co sprzedawać szpital. 

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że przejmując prowadzenie szpitala po raz kolejny 

może być zadłużenie 14 mln. Trzeba będzie wypłacać trzynastki i będą inne niepotrzebne 

koszty.  

Radny Henryk Kowal stwierdził, że spółka teraz kupi, a później odsprzeda dalej.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że nie należy tak do tego podchodzić. Szkoły miały 

przestać istnieć, przejęły je stowarzyszenia i jakoś działają. Należy zadać pytanie, co zrobi 

spółka jak nie przeprowadzi remontu. Powiat nie będzie ponownie prowadził szpitala.  

Sołtys wsi Lubcza pytał, dlaczego państwo chce się wyzbyć wszystkiego co jest 

państwowe po to żeby się nie napracować, żeby o tym nie myśleć, a najlepiej oddać 

wszystko za darmo, żeby tylko tym nie dowodzić. Skoro prywatny potrafi prowadzić to są 

również urzędnicy, odpowiedni do tego ludzie którzy mogą to robić. Nie rozumie radnego 

Oleksiaka, że trzeba wypłacać trzynastki czy premie. 

Radny Artur Oleksiak wyjaśnił, że wychodzi to z przepisów prawa i od tego powinno 

się zacząć. Nikt jednak nie chce tego zrobić. Teraz można narzekać czy obrzucać się 

błotem.  

Sołtys wsi Lubcza zaproponował aby sprzedać budynek urzędu gminy, a my 

będziemy najmować. 

Radny Artur Oleksiak wyjaśnił, że nie chodzi mu o to żeby sprzedać szpital, mówi 

tylko o tym jak należy załatwić sprawę. Inwestor nie wyremontuje oddziału wewnętrznego. 

Poinformował, że często bywa w szpitalu Dzieciątka Jezus w Warszawie. Znajduje się on                   

w centrum miasta,  jest w fatalnym stanie, a znajduje się w pobliżu głównej siedziby PiS-u. 

Radny wyraził zdziwienie, że nikogo to nie razi w oczy. Nie ma nawet podjazdu dla 

niepełnosprawnych,   a osoby chore czy starsze są wnoszone  do szpitala na rękach. 

Pan Zygmunt Ozga radny powiatu wyjaśnił, że pani przewodnicząca tylko 

zasygnalizowała, a radni o temacie wiedzą tylko z prasy i nie należy dziś mówić, że rada 

powiatu podejmie decyzję o sprzedaży. Radny przypomniał, że gdyby nie decyzja                            

o wydzierżawieniu szpitala to dziś by go nie było. Była to wtedy bardzo trudna decyzja dla 

rady, zwłaszcza, że przewodniczącym rady był lekarz. Firma prowadząca szpital za dużo 

zainwestowała żeby teraz wyjść z propozycją zerwania umowy bo można to zrobić za 

porozumieniem stron. Inwestycje widać gołym okiem. Powiat może przejąć prowadzenie 

szpitala ale wszystko należy spokojnie przemyśleć. Był problem z gruntem pod stację dializ, 

gdzie zarzucano, że sprzedaje się go za małe pieniądze, zostało to rozstrzygnięte, stacja 

została wybudowana i są z niej zadowoleni nie tylko mieszkańcy naszego powiatu. Radny 

podkreślił, że temat sprzedaży będzie przez władze powiatu szczegółowo analizowany.  

Pan Roman Sokołowski odniósł się do tematu szpitala w Jędrzejowie. Przypomniał, 

że za poprzedniego ustroju w gazecie pokazała się informacja, że „gdy chcesz umrzeć to 

jedź do szpitala w Jędrzejowie”. Była również decyzja szpitala, aby założyć pralnię                             

w ośrodku w Wodzisławiu. Przewodniczącym rady był wtedy pan Strzeszkowski. Rada 

odrzuciła propozycję, pralni nie założono, a ośrodek nadal funkcjonuje. Był również 

przypadek, że pan Owsiak przekazał na rzecz szpitala sprzęt i zostało to później zabrane.  
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Przewodnicząca rady powiatu zaprzeczyła tej informacji. Poinformowała, że w 2008 

roku szpital otrzymał sprzęt. Po wydzierżawieniu szpitala pan Owsiak przysłał pismo                      

w sprawie zwrotu sprzętu, osobiście przyjechał, rozmawiał ze starostą i nic nie zostało 

zabrane. Być może otrzymał informację, że sprzęt jest wykorzystywany prywatnie ale sprawa 

została wyjaśniona.  

Pan Roman Sokołowski stwierdził, że pomimo wszystko od lat nie poprawiła  się 

obsługa pacjentów, a lekarze w szpitalu w Jędrzejowie podobne jak sędziowie to kasta. 

Szpital nie ma teraz zadłużenia to w czym jest problem. Nie powinno się jednak ryzykować                     

i sprzedawać szpitala gdyż każdy radny odpowiada za swoją decyzję.  

Radny Marek Siwiec stwierdził, że ma wrażenie że wszystko jest oderwane od 

rzeczywistości. Zauważył, że nie ma żadnej deklaracji, ustawy przeczą jedna drugiej.  Na 

całym świecie służba zdrowia zarabia, a w Polsce ciągle są luki. Widział szpitale za granicą, 

które bardzo dobrze funkcjonują, a w Polsce jest przekonanie, że skoro budynek nie jest 

własnością to nie będzie się inwestować. Dopóki budynek nie będzie miał właściciela to nic     

z tego nie będzie. Dyskutujemy na niższym szczeblu, a decyzja powinna być podjęta 

odgórnie. Szpitale w centrum miast są zaniedbane, znajdują się właściciele budynków, nie 

jest to uregulowane. Będzie to  trudna decyzja. Odnośnie leczenia w Jędrzejowie podał 

przykład na oddziale chirurgii gdzie będąc w szpitalu było ok 25 osób na korytarzu 

czekających do przychodni, a było 7-8 krzeseł. Do organizacji szpitalowi jest bardzo daleko. 

Na SORZE gdy przywieźli pacjentów z wypadku zapomniano o pacjentach, którzy tam 

wcześniej już byli. Dopiero po interwencji ktoś się nimi zajął.  

Sołtys wsi Piotrkowice zwróciła się z apelem o zorganizowanie pomocy dla pana 

Żołny z Piotrkowic, któremu we wtorek spłonął dom.  

Sołtys wsi Lubcza prosił o remont drogi w Woli Lubeckiej w kierunku Ewcina gdzie  

należy poszerzyć koparką  wąwóz i mieszkańcy nie będą musieli jeździć dookoła 5km, a tak 

będą mieli tylko  0,5km. Nie  musi to być już wykonane, mieszkańcy poczekają do wiosny.  

Pani wójt zapewniła, że temat będzie podjęty ale wykonywane są również inne 

zadania.  

Pan Roman Sokołowski zwrócił się z pytaniem do pani wójt, czy zastanawiała się nad 

tematem reaktywacji posterunku policji. Trwa rozbudowa trasy S-7 i będzie większe 

niebezpieczeństwo wypadków, a odległość do Jędrzejowa czy Sędziszowa jest duża. 

Następnie poruszył temat cmentarza parafialnego w Wodzisławiu. Poinformował, że na starej 

części, w sąsiedztwie działki po pani Lodowskiej rosną klony samosiejki, które wchodzą na 

grób. Przy ich obcinaniu wynikła duża awantura.  

Pani wójt w imieniu samorządu gminy zaprosiła wszystkich na uroczystość                          

11 Listopada. Rozpocznie się ona o godz. 1130 mszą św. w kościele parafialnym                              

w Wodzisławiu. Później będzie przemarsz wokół rynku, złożone zostaną kwiaty, a następnie 

odbędzie część artystyczna w świetlicy w Wodzisławiu.    

Pkt. 14. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 
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obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą drugą sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /           /  Krzysztof Krupa  /                  / Stanisława Nowak  / 

 


